
       Årnäs  Båtklubb 
 
  Styrelse möte  Datum: 2021-02-14 
 
Extra styrelsemöte med anledning av utvecklingen av klubbhusprojektet och 
upplägget av det digitala årsmötet  

 
Plats: Bygdens Hus Kinne-Vedum 
 
Punkt   §1 

  
Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 
  §2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
  §3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BJ (via telefon) 
Anders Rindefors   AR 
Leif Jakobsson   LJn 
Jan Fahlgren   JFn 
Lars Jerkrot    LJ 
 
  §4 
 
Till justeringsman valdes: LJn 
 
  §5 
 
Föregående mötesprotokoll från   gicks igenom  
och godkändes. 

  
    
 
 
 
 

§6 



  
 Klubbhuset lägesbeskrivning 
  

• Protestskrivelsen från 65 Årnäsbor till Götene Kommunstyrelse om 
ABK:s planer för nytt klubbhus gicks igenom. Förvåning om att 6st 
medlemmar i ÅBK finns med i namnen. 

• Magdalena Nords analys och kommentarer på protestskrivelsen 
genomlästes. 

• Beslutades att skrivelsen skickas in till kommunen. BJ 

• Beslutades att processen med vår ansökan om bygglov får fortgå 
utan justeringar.  

• Byggnadsnämnden prövar ansökan under mars månad 

• Utgifter för klubbhusprojektet begränsas så mycket som möjligt innan 
positivt bygglovsbeslut. Ingen uppstart av genomförande utan endast 
projekteringskostnader och kostnader i samband med säkring av 
moduler. 

• Innehållet i informationsskylt fastställt. Ljn beställer en skylt. 

• Frågan om eventuellt behov av tillstånd med uppställning av moduler 
tas upp om det blir aktuellt.     
 

§7 

 
Genomförande av årsmöte 

 

• Beslutades att det digitala årsmötet genomförs som planerat. 

• Röstsammanställningen ändras till att endast inkommande svar 
räknas. Uteblivet svar räknas inte som bifall. 

• Viktigt att styrelsen får ansvarsfrihet för att överhuvudtaget kunna 
fortsätta med ÅBK:s verksamhet. 

• Sammanställning av resultatet av det digitala årsmötet mejlas ut 
till medlemmarna. 
  

   §8 
  

Övriga frågor 
  

• Styrelsen har ansvarsförsäkring på 1,5 milj. 

• 660 ställplatsbesökare/gästbåtar behövs för att ekonomin skall gå 
ihop. Planerad avgiftshöjning 2022 till 200kr medför en förbättring på 
33 000kr 

• En riskanalys och betalningsplan för lån tas fram. TH 
  

  

   §9 
 
 Nästa styrelsemöte 28:e februari 16.00 hos Torbjörn 
 
   §10 



 
Styrelsen tackar Jan Fahlgren för dom delikata semlorna som intogs i 
samband med mötet 
 

§11 
 

Ordförande avslutade mötet 
 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Leif Jakobsson 
 
  ___________________________________ 


